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                                             PROTOKÓŁ NR 7 Z ZEBRANIA KOMISJI WETERYNARYJNEJ PZJ 

 

    W dniu 17.11.2022 r. w Warszawie odbyło się zebranie Komisji Weterynaryjnej PZJ. W zebraniu 

uczestniczyli: Przewodniczący KW PZJ Zdzisław Peczyński,  Jerzy Urbański, Andrzej Bereznowski, 

Grzegorz Chajęcki i Michał Kaczorowski. 

Zebranie prowadził: Zdzisław Peczyński 

Protokołował: Andrzej Bereznowski 

1. Sprawy osobowe dotyczące Licencjonowanych lekarzy Weterynarii PZJ: 

- wniosek Pana Bernarda Turka o rozszerzenie uprawnień OV FEI o dyscyplinę skoki przez 

przeszkody 

- wniosek Pana Karola Dejewskiego o możliwość przystąpienia do egzaminu na FEI PTV. 

Komisja Weterynaryjna jednogłośnie poparła obydwa wnioski (Uchwała KW PZJ nr 6/2022). 

2. Sprawa przepływu korespondencji pomiędzy Licencjonowanymi Lekarzami Weterynarii a KW 

PZJ oraz oficjalnej korespondencji dotyczącej spraw natury weterynaryjnej pomiędzy PZJ a KW 

PZJ. Komisja podjęła Uchwałe, że korespondencja taka ma wpływać na adres Sekretarza 

Komisji Weterynaryjnej PZJ (Uchwała KW PZJ nr 7/2022).  

3. Omówiono konieczność zmiany Formularza Sprawozdania Weterynaryjnego z Zawodów 

Jeździeckich. Komisja skierowała do Zarządu PZJ opracowany przez Komisję druk Sprawozdania 

(Uchwała KW PZJ nr 8/2022). 

4. Omówiono konieczność wprowadzenia zmian w Przepisach o Osobach Oficjalnych odnośnie 

braku lekarza weterynarii na zawodach jeździeckich w konkurencji ujeżdżenia i woltyżerki oraz 

stawki wynagrodzenia lekarza weterynarii obsługującego zawody jeździeckie. Komisja ze 

względu na szeroko pojęty dobrostan koni nie akceptuje zapisu o braku lekarza weterynarii 

podczas rozgrywania zawodów jeździeckich. 

5. Omówiono konieczność wprowadzenia identyfikatorów dla Licencjonowanych Lekarzy 

Weterynarii PZJ.  

6. Omówiono konieczność korekty sankcji nakładanych za nieprawidłowości w Paszporcie konia 

dotyczących szczepień przeciwko grypie. 

7. Komisja omówiła pojawiające się w ostatnim czasie podczas zawodów jeździeckich zagrożenia 

zakłócające ich rozgrywanie. Widzimy konieczność współpracy z Kolegium Sędziów                             

i organizatorami zawodów w zakresie właściwego przestrzegania dobrostanu koni. 

8. Wolne wnioski. 

 

 

 

 

                                                                                                     Przewodniczący KW PZJ 

                                                                                                     Zdzisław Peczyński 


